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Protokół 
z XXXIX  zwyczajnej sesji Rady Gminy  Liniewo 

odbytej w dniu 17 czerwca 2014r. w godz. od 9.00 do 11.00  w 
Świetlicy GOKSiR w Liniewie 

 
Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Wiesław 
Szarmach stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji uczestniczy 
14 radnych. 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 
(Listy obecności w załączeniu do protokołu) 
 
Ad. 2 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych i Wójta czy 
wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji 
 
Nikt nie zgłosił  uwag do proponowanego porządku obrad. 
 

Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli porządek obrad sesji, który brzmi 
następująco: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku dziennego. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje i wnioski radnych. 
6. Ocena działalności placówek oświatowo – wychowawczych na terenie gminy. 
7. Ocena realizacji programu ochrony środowiska i estetyzacji w gminie. 
8. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 

wykonania budżetu Gminy za 2013 rok. 
- odczytanie uchwały i głosowanie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2013 rok: 
- przedstawienie materiałów przez Wójta Gminy, 
- opinia Komisji Rewizyjnej, 
- stanowiska pozostałych komisji stałych Rady Gminy, 
- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
- dyskusja, 
- odczytanie uchwały i głosowanie. 

10. Podjęcie uchwał w sprawach:   
a) zmiany opisu granic okręgów wyborczych w wyborach do rady gminy, 
b) zmian w budżecie gminy, 
c) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Liniewo na lata 

2014 – 2020. 
11. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
12. Wolne głosy i wnioski. 
13. Zakończenie sesji. 
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Ad.3 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, czy wnoszą 
uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag do protokołu. 
 
Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli protokół z poprzedniej sesji. 
 
Ad. 4  

Sprawozdanie Wójta Gminy Liniewo z podjętych działań okresie między sesyjnym. 

(sprawozdanie w załączniku do protokołu) 

   
Ad. 5  
Interpelacje i wnioski radnych 
 
Stanisław Burek -  chciałbym poruszyć sprawę skrzyżowania w Nowej Karczmie 
dokładnie chodzi o stronę Północną i Południową Lubieszyn -  Nowa Karczma i Grabowo 
– Nowa Karczma aby namalować pasy, ponieważ samochody jadące prosto lub w lewo 
stoją na środku blokując przejazd tym którzy chcą jechać w prawo mając zieloną 
strzałkę, kolejną sprawą którą poruszałem, już dwa lata temu to lampa w kierunku 
tartaku i co z drogą w stronę Lubieszynka co pan Wójt planuje. 
 
Jerzy Czapiewski – w sprawie kanalizacji ktoś celowo ją zapycha były tam cuda butelki, 
puszki a tym razem słoik zegarek i wielki kamień coś z tym trzeba zrobić, bo robione jest 
to celowo, proszę również postawienie znaków koło szkoły wyjazd z drogi gminnej na 
powiatową, ponieważ zaczynają zjeżdżać się letnicy i myślą, że mają pierwszeństwo. 
 
Grzegorz Michnowski – mam tylko jedną sugestię Panie Wójcie złożyliśmy, jako 
komisja oświaty wniosek o przedłużenie pracy przedszkola i ktoś z nas miał być na 
spotkaniu z rodzicami, ale spotkanie się odbyło a nikt z komisji oświaty nie został 
poinformowany o spotkaniu z rodzicami. 
 
Zbigniew Rekowski – w Chrztowie zostały zabrane kosze a teraz mieszkańcy mówią, że 
muszą po turystach sprzątać, przy drogach jeszcze trochę to trawa będzie wyższa niż 
samochód. 
 
Tadeusz Borkowski – chciałbym podziękować za nowe urządzenia na placu zabaw, w 
Orlu. 
 
Marcin Łankowski – chciałbym zwrócić uwagę i zgłosić potrzebę wycinki traw przy 
drogach, proszę również o pomalowanie linii na skrzyżowaniu drogi powiatowej z drogą 
wojewódzką ludzie jeżdżą tam różnie jedni drugich blokują wiadomo, że nie ma 
środków, ale na bezpieczeństwie nie można oszczędzać. 
 
Bogdan Karczyński – chciałbym podziękować za dokończenie placu zabaw, ale jeszcze 
pytanie od dzieci gdzie karuzela. 
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Zdzisław Bela – bardzo dziękuję w imieniu mieszkańców za plac zabaw w Iłownicy, 
chciałbym również podziękować Panu Krystianowi za zamontowanie barierek na 
moście z Iłownicy do Wysina. 
    
Ad. 6  
Ocena działalności placówek oświatowo – wychowawczych na terenie gminy. 

(Ocena w załączeniu do protokołu) 
 
Ad. 6  
Ocena realizacji programu ochrony środowiska i estetyzacji w gminie 

(Ocena w załączeniu do protokołu)  
 
Ad. 7 
Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 
wykonania budżetu Gminy za rok 2013. 
 
Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał opinię Regionalnej 
Izby Obrachunkowej dotyczącą wykonania budżetu za rok 2013. 
 
Skarbnik Gminy przedstawiła wykonanie dochodów i wydatków gminy za rok 
2013. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonanie budżetu Gminy za 
2013 rok. 
 
Radni 14 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu)  
   
Ad. 9 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2013 rok 
 
Przedstawienie materiałów przez Wójta Gminy 
 
Wójt Gminy Mirosław Warczak przedstawił materiały dotyczące wykonania 
budżetu za rok 2013.  
(materiały w załączeniu do protokołu) 
 
Opinia Komisji Rewizyjnej 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tadeusz Borkowski – komisja rewizyjna uważa, 
że budżet na 2013 rok został zaplanowany prawidłowo pod względem dochodów i 
wydatków. Wykonanie dochodów stanowi 91,3% planu a wykonanie wydatków 90,7% 
planu. Komisja analizując wydatki nie stwierdziła w żadnym rozdziale przekroczenia 
planu. Zdaniem Komisji Rewizyjnej przedstawione materiały dają podstawę do 
wyrażenia pozytywnej opinii o wykonaniu budżetu za 2013 rok i wystąpienia do Rady 
Gminy z wnioskiem o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy za 2013 rok.  
 
Stanowiska pozostałych komisji stałych Rady Gminy 
 
Benedykt Knitter – Przewodniczący Komisji Komunalnej i Budżetu – komisja 
komunalna jest za udzieleniem Wójtowi absolutorium. 
 
Grzegorz Michnowski – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury Sportu, Zdrowia i 
Opieki Społecznej – komisja zapoznała się ze sprawozdaniem, natomiast każdy z 
członków decyduje sam za siebie. 
 
Jerzy Czapiewski – Przewodniczący Komisji Rolnej i Ochrony Środowiska – komisja 
po przeanalizowaniu  sprawozdania z wykonania budżetu, jest za udzieleniem 
absolutorium Wójtowi Gminy. 
 
Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał opinię RIO 
dotyczącą wykonania budżetu za rok 2013. 
 
Dyskusja 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
 
Stanisław Burek – chciałbym się podzielić spostrzeżeniami przez trzy i pół roku i też 
chciałbym ustosunkować się nad całością spostrzeżeń na przyszłość, aby Pan Wójt 
szerzej się konsultował a nie w składzie 2 – 3 osobowym jest wtedy lepszy odbiór. 
 
Grzegorz Michnowski – w sprawie absolutorium można pochwalić gminę, że wszystko 
idzie w dobrym kierunku wykonane jest dużo i jeszcze sugestia aby Pan Wójt szerzej się 
konsultował. 
 
Po zamknięciu dyskusji radni nie wnieśli więcej uwag ani zapytań. 
 
Odczytanie uchwały i głosowanie 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za” przyjęli absolutorium dla Wójta gminy Liniewo. 
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(uchwała jako załącznik do protokołu)  
 
Wójt Gminy złożył podziękowania dla wszystkich radnych za przyjęciem 
absolutorium. 
 
Ad. 10 
Podjęcie uchwał w sprawach:   
 
a) zmiany opisu granic okręgów granic wyborczych w wyborach do rady gminy 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 

 
Radni 13 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

b) zmian w budżecie gminy, 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

c) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Liniewo na lata 
2014 – 2020. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 
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Ad. 8 
Odpowiedzi na interpelacje radnych 
 
Wójt – wyznaczenie pasów na skrzyżowaniu w Nowej Karczmie możemy przekazać 
jedynie intencyjnie, jako wniosek do Radnego Sejmiku Wojewódzkiego, 
- zaśmiecanie przez turystów w Chrztowie i Równym było wczoraj nadzwyczajne 
zgromadzenie Związku Gmin Wierzyca  
 
Sekretarz – zapchanie kanalizacji w Głodowie – zdarzyło się trzykrotnie widzieliśmy 
zdjęcia po pierwszym razie myśleliśmy, że będzie to jednostkowa sprawa po 3 razie 
zgłosiłem to na policję, aby dzielnicowy się temu przyjrzał, 
- zebranie z rodzicami w sprawie przedszkola – sam na komisji namawiałem, aby 
komisja zaangażowała się w tą sprawę były to wstępne rozmowy przepraszam, że nie 
poinformowałem. 
 
Krystian Breski Kierownik RGKiR – lampa w kierunku tartaku – odbyły już się 
wstępne rozmowy, musimy teraz poczekać na opinię i ewentualną instalację,  
- droga Lubieszynek – utwardzenie drogi będziemy kontynuować, po zakończeniu 
inwestycji będzie przewidziane tam wykonanie nawierzchni asfaltowej,  
- znaki drogowe w Głodowie – zamówienie zostało wysłane na chwilę obecną jeszcze nie 
otrzymaliśmy znaków, ale posiadamy inne tylko będzie problem z upięciami, ale będą 
one zamontowane, 
- pasy na skrzyżowaniu dróg wojewódzkiej i powiatowej - rozmawiałem telefonicznie z 
Panem Wojewódką na początku powiedział, że będzie to wykonane natomiast po jakimś 
czasie zadzwonił i powiedział, że jeśli chcemy, aby było to wykonane to musimy zapłacić 
500zł była to rozmowa telefoniczna i czekamy na oficjalne pismo. 
 
Wiesław Szarmach – chciałbym zwrócić uwagę na zniszczony chodnik w Starym Wiecu 
budowa stacji uzdatniania wody dopiero się rozpoczęła a chodnik zdążyli już zniszczyć. 
  
Ad 12. 
Wolne głosy i wnioski 
 
Stanisław Narloch – mam zapytanie do Wójta dotyczące zniszczenia fontanny czy 
monitoring obejmuje ten teren, jestem za tym żeby odpowiednio ukarać te osoby. 
 
Sekretarz – jest to bulwersująca sprawa monitoring zarejestrował to zajście policja ma 
już sprawcę. 
 
Józef Moritz – chciałbym podziękować za place zabaw dla dzieci i prosić, aby 
sprawdzono drzewa na ul. Kasztanowej, ponieważ większość z nich jest spróchniała, i 
nadaje się do wycięcia, aby nie było problemu na później. 
 
Wójt – będzie przegląd drzew na tej ulicy. 
 
Brunon Kupper – chciałbym również podziękować za plac zabaw i dzień dziecka i 
prosić, że jak będzie remont świetlicy to, aby była nowa tablica ogłoszeń, bo ta jest w 
złym stanie. 
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Wójt – wszystkiego nie da się od razu, ale muszę powiedzieć, że byłem pod wrażeniem 
ilości dzieci naprawdę macie ich bardzo dużo.  
 
Ad. 13 
Zakończenie sesji 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 1100 

 
 
 
  
  Protokołowała                                                              Zatwierdzam 
                                                                                                                                                  
    Jolanta Flis                                                                           Wiesław Szarmach 
                                                                                                   Przewodniczący Rady Gminy  
 


